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ANSVARLIG:  
SAKSBEH.: Sverre Johannessen 
 

Sak 8- 24/25 Godkjenning av innkalling. Innkallingen ble gjennomgått og var OK. 

 

Sak 9- 24/25 Skolemiljø og læring 

 

Elevrådsrepresentantene fortalte om hvordan de jobber med skolemiljø i elevrådet. 

- Elevrådet har organisert seg i tre grupper som skal behandle ulike saker.  

- 1) Lekser og undervisning.  

- 2) Kantine. 

- 3) Aktiviteter som kan skape samhold og godt miljø. 

Elevrådet skal gjennomføre en spørreundersøkelse som handler om lekser, riktig mengde, om hvordan 

elevene opplever bruken av lekser, lekser og sammenheng med vurdering. Gruppearbeid og 

undervisning. Praktisk undervisning og teoretisk undervisning. Timeplanen og om elevene ønsker å 

flytte lunsjen tilbake til det tidspunktet som var før. 

- Opplevelsen fra representantene er at mange elever trives og at det er et godt miljø på skolen. 

- Elevrådet planlegger aktiviteter for elevene fram mot jul.  

- Kantinegruppen har snakket om flere produkter som er f.eks allergivennlig, glutenfritt eller halal. 

 

Lærerrepresentantene kunne godt tenke seg å få til flere aktiviteter som bidrar til å bli kjent på tvers av trinn. For 

eksempel sånn som de aktivitetene elevrådet planlegger. Andre aktiviteter som har blitt gjennomført er for 

eksempel quiz i aulaen i lunsjen, utkledningsdager med ulike temaer.  

 

9. trinn arrangerte foreldrekveld med elevene, der elevene stod på stand og viste fram eksempler på hva de 

jobber med på skolen. Mulighet for foreldrene å se hva elevene gjør på skolen. 



  

 

 

Saksnr.: 10/1  Side 2 

Lærerne jobber blant annet med bruk av KI og hvordan det påvirker undervisningspraksis og vurderingspraksis. 

Utviklingen går raskt og mange elever plukker raskt opp hvordan denne teknologien kan brukes. 

 

Sak 10- 24/25 Saker fra elevråd 

 

- På 8. trinn er noen av elevene misfornøyd med dusjene, der trykket er veldig ustabilt.  

- Ønsker digitale klokker rundt på skolen istedenfor de analoge klokkene. Mange av de analoge klokkene 

viser feil tid. Mangler også klokke utendørs slik at elever kan se når friminuttet er ferdig.  

- Savner at biblioteket er åpent på onsdager før skolen starter. Da har de ansatte teammøte.  

- Elevrådet har også ordnet med bestilling av skolegensere. 

 

Sak 11- 24/25 Saker fra FAU 

 

- FAU har jobbet en del med samarbeid med natteravnene. Skal avgjøre om ordningen synlige voksne 

skal erstattes med natteravn. 

- Sosiale klasseaktiviteter er et annet tema FAU jobber med å få til. Finne gode aktiviteter som 

klassekontaktene og foreldregruppa i klassene kan gjennomføre for å skape gode miljøer i klassene. Det 

jobbes med å lage en idebank av tiltak som ikke krever for mye å gjennomføre.  

- Innspill til trafikksikkerhet. Det er spesielt Stasjonsveien som er utsatt på grunn av at syklister og 

sparkesykler kan komme i stor fart.  

- I møtet diskuterte vi også hvordan vi kan jobbe forebyggende med trafikksikkerhet. Skolen sender ut 

informasjonsskriv om trafikksikkerhet hver høst, men er det noen aktiviteter skolen kan gjøre for å 

forebygge og bidra til gode holdninger? Bruk av refleks, bruk av hjelm og andre ting knyttet til 

trafikksikkerhet. Kanskje ta kontakt med trygg trafikk og få tak i reflekser som kan deles ut? 

- Besøk av SLT- koordinator i FAU. Dette er en koordinator som jobber med forebyggende arbeid i 

kommunen.  

 

Sak 12- 24/25 Saker fra politiker 

 

- Politiker måtte melde forfall til møtet. 

 

Sak 13- 24/25 Budsjett 2025 

 

- Rektor orienterte om budsjettet for neste år. 

- Vi diskuterte konsekvensene og kostnadene av hærverk og falske alarmer. Tiltak skolen har gjort og 

hvordan vi kan jobbe med holdninger og forebygge hærverk.  

 

 

 

Sverre Johannessen       26.11.2024 

 

 

Møtedatoer i SU skoleåret 2024-2025: 

 

Møte 1: Onsdag, 27.09.2023 

Møte 2: Tirsdag,  26.11.2024, kl.17.30-19.00 – tema skolemiljø og læring 

Møte 3: Torsdag, 06.02.2025, kl.17.30-19.00 – resultater fra elevundersøkelsen – evaluering og tiltak 

Møte 4: Tirsdag, 13.05.2025, kl.17.30-19.00 – status, siste del av skoleåret og erfaringer til neste år 

 


